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Hallituksen kokous 1/2019 
Aika 5.2.2019 klo 17:00 – 20.38 
Paikka TL:n toimisto, Kalevalantie 5, 02130 Espoo 
Läsnä                           Esko Sohlo   puheenjohtaja 
 Noora Ainesjärvi jäsen 

Toni Koskinen   jäsen 
Olli-Pekka Nissinen Jäsen 
Haiyang Su  Jäsen 

 Kristian Thomasson jäsen 
 Jari Koponen  isännöitsijä 
 
Asialista    
 Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 Puheenjohtaja avasi kokouksen, laillisuus ja päätösvaltaisuus todettiin. 
 
 Hyväksyttiin työjärjestys  

 
 8 /2018 kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin ja allekirjoitettiin 
 
 8 /2018 kokouksen tehtävälista (tämän dokumentin viimeisellä sivulla)  

Tehtävälistasta poistettiin suoritetut tehtävät. 
Muut tehtävät ovat suorittamatta ja ne siirretään tämän pöytäkirjan lopussa olevaan tehtäväluetteloon. 
 

 Tehdyt osakeluettelomerkinnät 
  Ei uusia merkintöjä 
 
 Vastaanotetut muutostyöilmoitukset 

Ei keskeneräisiä muutostöitä 
 

 2018 tilinpäätös  
Viimeisteltiin toimintakertomus – lämmityksen tunnusluvut lisätään helmikuun aikana. Allekirjoitettiin tasekirja. 
 

 Kylpyhuoneremonttien tilanne 
 - Kylpyhuoneremonttia viivästyttänyt kolmen kylpyhuoneen kuivaus 
 - viimeisen kylpyhuoneen vastaanottotarkastus 6.2.2019  
 - näyttää siltä, että kokonaiskustannuksissa päädytään n. 65k€, n. 30k€ alle kustannusarvion 
 

 Ilmastoinnin parantamishankkeen tilanne 
Hallituksen kysymykset ja Sami Holmbergin vastaukset: 

1. Miksi ilmastointi mitoitetaan poistoilmapuhaltimen täyskierroksille? Esiin tuli kysymys, miksi sitä ei 
mitoitettaisi 1/2 -kierroksille, jos sillä saadaan riittävä ilmanvaihto? 
Syynä tähän on vanhat ilmanvaihtokoneet, joiden ½ ja täyttä tehoa ei pystytä säätämään. Mikäli 
mitoitus tehdään ½ teholle, aiheuttaa se tehostusaikana liian kovan tehon järjestelmään, joka taas 
aiheuttaa ääni-, veto- ja alipaineongelmia. Nykyisten koneiden toimintaperiaatteena on, että ½ teho 
on ilmanvaihdon kannalta jonkin verran nykysuositusten alle ja täysi teho taas yli minimisuositusten. 
Tehostusajastuksella saadaan 24h tarkastelujaksolla asuntoihin riittävä ilmanvaihto. 1/2 – tehon 
mitoitus optimaaliseksi on mahdollista kierroslukusäädettävillä koneilla jolloin usein säädetään ½ teho 
suositusten mukaiseen minimiin ja tehostus 30% tehokkaammaksi. 
2. Mihin ikkunoihin korvausilmaventtiilit asennetaan? 
Kaikkiin oleskelutilojen ikkunoihin poislukien keittiön ikkunat. Toimitan vielä tästä pohjapiirustukset, 
joihin on paikat merkitty kun saan päivitettyä 400mm/600mm venttiilimallit piirustuksiin paikoilleen. 
Lähtökohtaisesti olohuoneisiin 2x400mm venttiileitä ja makuuhuoneisiin joko 600mm venttiili. 
3. Haluttiin tietää suunnitelma vaadittavista poistoilmamääristä kunkin poistoilmaventtiilin osalta. 
Nämä on merkitty piirustuksiin, jotka toimitan kun saan päivitettyä 
4. Olisiko järkevää pyytää yksikköhinta esim. per metri tiivisteen uusinnalle? 
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Tämä voidaan lisätä yksikköhinnaksi tarjouspyyntöön 
5.Tulisiko selkeämmin mainita, että ulkopuitteet tiivistetään. Nyt niitä ei ole tiivistetty. 
Ulkopuitteiden tiivistyksestä voidaan pyytää myös tarjouskaavakkeelle hinta 
6. Tulisiko selkeästi vaatia, että paine-ero ulkoilman ja huoneiston välillä mitataan ja raportoidaan? 
Tämä voidaan kirjata urakkaan sisältyväksi. Esimerkiksi alimmista ja ylimmistä kerroksista pistokokein, 
jolla saadaan riittävä kokonaiskuva. Toinen vaihtoehto on käydä asuntoja läpi vastaanoton yhteydessä 
ja tehdä alipainemittaukset. 
 

Hallitus tarkistaa/ hyväksyy Samin selvitykset lähipäivinä ja pyytää Samia hankkimaan tarjoukset. 
 

 Strategiapäivitykset 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin päivitykset. Liitetään yhtiökokouskutsuun. 
Tärkeimmät päivitykset liittyivät kohtaan 4.2 Kehitystarpeet seuraavan 3 vuoden aikana -> Rakenteet ja 
tekniikka: 
 - Vesieristyskorjauksen tarpeessa olevat kylpyhuoneet remontoidaan 
 - Ilmanvaihtoa parannetaan ylläpitotyyppisillä korjauksilla 
 - Käyttöveden kulutusta pyritään pienentämään painetasoa optimoimalla 
 - Kiinteistön kuntoarvion päivittäminen 
 - Talojen pohjoissivujen edustojen kunnostus  
 - Selvitys autolatausjärjestelmän vaatimista toimenpiteistä   
 

 PTS 2019 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin päivitykset. Liitetään yhtiökokouskutsuun. 
Tärkeimmät muutokset olivat: 
 - Märkätilojen vesieristekorjaukset, aikaistaminen 
 - Autolatausjärjestelmään siirtymisen selvitys, lisäys 
 - Käyttöveden paineentasausventtiilin lisääminen, lisäys 
 

 Budjetti 2019 
Viimeisteltiin talousarvio vuodelle 2019. Liite. 
 

 2019 varsinaiseen yhtiökokoukseen valmistautuminen 
Yhtiökokous pidetään 21.3.2019 klo. 18.00 alkaen, Hotelli Hellsten. 
Aineisto kutsuun: 
 - lakisääteiset (toimintakertomus, tilintarkastuskertomus, talousarvio, valtakirja) 
 - strategia 
 - PTS (tämä korvaa korjaustarveselvityksen) 
 

 Hallituksen, isännöinnin ja huollon arvioinnit – tilanne 
Huollon arviointi on tehty ja tehtäväluettelo päivitetty. Muut arvioinnit ovat työn alla. 
 

 Muut asiat 
- lumen luonti ja hiekoitus 
 - huolto ei ole päässyt asetettuihin vasteaikoihin eikä laatuun: 
  - huoltoyhtiön toimivalle johdolle on lähetetty useita reklamaatioita 
  - puheenjohtaja ja isännöitsijä tekevät huoltoyhtiön toimitusjohtajalle reklamaation. 
 - lumilippojen pudotus: 
  - isännöitsijä tilaa työn, Esko Sohlo näyttää paikat 
 - tiedote ikkunalaudoilla olevien lumien tiputuksista osakkaille 
- jätelajittelu 
 - tiedote mitä muuttuu koskien muovia, lasia ja metallia. 
- isännöintisopimus on uusittu siten, että kuukausihinta on vakiona 2020 loppuun saakka, erillisveloitukset 
vakiohinnaston mukaan 2019 alusta lähtien.  
   

 Seuraava kokous pidetään 21.3.2019, tämä on uuden hallituksen järjestäytymiskokous 
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 Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.38 
  
Vakuudeksi 
 
 
 
Esko Sohlo, puheenjohtaja  Noora Ainesjärvi Toni Koskinen  
 
 
 
 
Olli-Pekka Nissinen Haiyang Su Kristian Thomasson Jari Koponen, isännöitsijä 
 

 


